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W uzupełnieniu odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 29 czerwca 2022 r. 

złożoną w dniu 29 czerwca 2022 r. w Kancelarii Sejmiku tutejszego Urzędu 

w sprawie montażu stałego stacjonarnego urządzenia rejestrującego w pasie 

drogi wojewódzkiej nr 919 ul. Raciborska w Sośnicowicach informuję, iż w 

przedmiotowej sprawie przeprowadzono kolejne analizy bezpieczeństwa 

ruchu drogowego pod względem ilości zdarzeń drogowych oraz 

zagospodarowania terenu dla wskazanego odcinka drogi. 

Pozyskana z Komendy Wojewódzkiej Policji w Katowicach informacja 

o wypadkowości nie wskazuje, aby ten odcinek drogi odznaczał się wyższą 

niż na innych odcinkach dróg ilością zdarzeń drogowych. Obecnie należy 

także w dłuższym okresie czasu poznać rezultat zmian w przepisach 

w zakresie zmiany taryfikatora oraz możliwość przeprowadzania kontroli 

przez policję w dowolnym miejscu. Zagospodarowanie terenu oraz 

obowiązująca prędkość są czynnikami pozytywnie wpływającymi  

na bezpieczeństwo ruchu drogowego. Fakt przekraczania prędkości przez 

kierowców nie powinien być jedynym kryterium podejmowania decyzji w tym 

zakresie. 

Mając na uwadze powyższe nie planuje się takiego kierunku działań, których 

celem jest pozyskanie urządzeń monitorujących prędkość i egzekwujących 

stosowanie się do przepisów. Usilne doszukiwanie się  

w urządzeniach tego typu rozwiązania problemów spowoduje skutek 

podobny do stosowanych urządzeń wyświetlających prędkość, ponieważ 

w miejscu posadowienia urządzenia prędkość jest istotnie zmniejszana,  

a przed i za urządzeniem przejazd jest realizowany z prędkością większą 

niż dozwolona. 

Biorąc pod uwagę powyższe podtrzymuję stanowisko o braku akceptacji dla 

partycypacji w kosztach przedmiotowego zadania. 

 

Łączę wyrazy szacunku 

 

Katowice, 28 lipca 2022 r. 
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